
Schriftelijke vragen fractie Burgerbelangen Dinkelland 

 

Onderwerp: GGD 

 

Datum: 20 december 2022 

 

 

Bedankt voor het toezenden van bijgaande Raadsbrief betreffende de problematiek 

implementatie/ontwerpen Jeugdzorg software waarvan de stekker door de aanvragers 

is ingetrokken. 

 

Los van de antwoorden in bijgaande Raadsbrief hebben wij vandaag in de Tubantia 

(20-12-22) kunnen lezen dat niet alleen Enschede zwaar geraakt is door het GGD debacle maar 

ook Dinkelland. 

 

Onze vragen: 

 

- Hoe groot is het bedrag dat wij als Dinkelland extra moeten bijbetalen? 

- Hoe groot is het totale bedrag dat wij uiteindelijk betaald hebben aan deze niet 

  geleverde software? 

- Wij worden ongerust over het feit dat in hetzelfde krantenbericht staat dat de GGD Twente 

  alvast een half miljoen euro voor aanbesteding aan een nieuwe opdracht om een digitaal 

  jeugddossier te ontwikkelen reserveerd? In hoeverre heeft de GGD geleerd van dit debacle? 

- Heeft de GGD een uitgebreide evaluatie verricht en de uitkomsten gedeeld met Dinkelland?  

- Is dit overlegd met de Twentse Gemeenten om een half miljoen Euro te reserveren? 

- En in hoeverre gaat de Gemeente Dinkelland zich hiermee bemoeien? 


